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fredag 2022-06-10 kl 18.00. 

Plats: Hemma hos Git och Christer 

Närvarande:  

Christer Jennemyr, ordförande  

Kent Olofsson, vice ordförande och kassör  

Mattias Håkansson, underhållsansvarig Varvet  

Olof Jernold, sekreterare  

Ulla Axelsson, suppleant  

Margareta Karlsson, suppleant 

Git Jennemyr, festsamordnare 

1. Mötet öppnas 

Christer förklarade mötet öppnat. 

2. Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes. 

3. Föregående protokoll /Olof 

Protokollet godkändes. 

4. Ekonomisk rapport, nya medlemmar /Kent 

Kent redovisade ekonomin, den är fortsatt god. 

Styrelsen hälsar de nya medlemmarna Andreas Svensson, Tony Modig, 

Jonas Engelholm, Conny Bäckström, Görgen Svensson och Anders 

Sävenryd välkomna.  

Styrelsen beslutar att ta bort medlemmar som inte har betalat årsavgiften 

från medlemsförteckningen.  

5. Övriga rapporter 

Underhållsgrupp, Varvet, /Mattias 

Partytältet är uppsatt på trädäcket. Ved är på gång. 

Styrelsen tackar Lasse Lenander för veden. 

Nyhetsbrev, /Christer 

Protokoll för styrelsemöte i Kalmar Båtklubb 



 Nyhetsbrev om midsommar och kräftskiva är på gång. 

Festsamordnare, Midsommar och kräftskiva/Git 

Musikkväll har genomförts sedan sist. 

Midsommarfirande och kräftskiva (13 aug) är 

inplanerad. 

Stuguthyrning /Christer  

Uthyrningen går bra, många uthyrningar inför studenten. 

Kalmar Waterexpo/Mattias, Kent o Christer  

Klubbens tält höll öppet alla tre dagarna. Det var framför 

allt en trevlig träffplats för klubbmedlemmar. En ny 

sponsor (Båtmäklarna Berthon Scandinavia) tillkom. 

6. Muddring Kullö/Christer, Mattias 

Rapport om sedimentprovning har kommit. Utvärdering av rapporten hos 

kommunen är inte klar.  

7. Kommunens översiktsplan om bl a Kullö 

Vid möte med kommunens planarkitekter framhålls att det imte finns 

några planer på att bygg bostäder på Kullö. KBK kommer ändå 

tillsammans med SK Kaparen att skicka in synpunkter på översiktsplanen  

angående planens utformning om eventuell framtida bebyggelse på Kullö. 

8. Övriga frågor 

Loppis genomfördes i liten skala i samband med städningen. Vi räknar 

med att den återkommer nästa år. 

Sponsorsegling med Beijers är inplanerad 11/6 

9. Nästa möte 

Måndag 29 Aug 18:30 

 

 

 


